
تست کرونای تعداد دیگری از 
ورزشکاران مثبت اعلام شد

سخنگوی فدراسیون پزشکی- ورزشی گفت: متاسفانه 
نمونه های ورزشکاران دیگری که اتفاقا ملی پوش بودند مثبت 
اعلام شده است. به گزارش فارس، رضا سعیدی درباره آخرین 
تصمیمات ستاد مبارزه با کرونا در ورزش اظهار داشت: آخرین 
جلسه ستاد مبارزه با کرونا در ورزش چند روز پیش برگزار 
شد و سپس دستورالعمل و الحاقیه ای را آماده کردند و برای 

اجرا در اختیار سازمان ها قرار گرفت. 
وی افزود: طی روزهای گذشته یکسری فرم هایی تهیه شده 
که در این فرم ها سوال هایی از ورزشکاران درباره علائم پرسیده 
می شود، ضمن آنکه از زمانی که کرونا شیوع پیدا کرده از آنها 
درباره تمرینات و آمادگی جسمانی سوالاتی پرسیده می شود. 
موضوع بعدی مربوط به آمادگی جسمی و روانی ورزشکاران 

است که المپیکی ها را در دستور کار قرار دادیم. 
سعیدی که با شبکه خبر صحبت می کرد درباره شرایط 
احسان حدادی و اینکه آیا نمونه ورزشکاران دیگری هم مثبت 
اعلام شده است یا خیر، گفت: متاسفانه نمونه های ورزشکاران 
دیگری که اتفاقا ملی پوش بودند مثبت اعلام شده است اما 
شهرت آنها به اندازه آقای حدادی نیست. البته برخی از آنها 
علائمی داشته اند ولی نمونه نهایی آنها هنوز معلوم نشده است. 
با این وجود تمام ورزشکارانی که علائم این ویروس را داشته 

باشند مشکوک به کرونا هستند. 
وی در پاسخ به این سوال که تمرینات تیم ها از چه زمانی 
آغاز می شود، گفت: فعلا تا 15 اردیبهشت قرار نیست تمرینی 
برگزار شود ولی قرار است در آن روز نشستی برگزار و تصمیم 

نهایی اتخاذ شود. 

تأکید سعادتمند بر حضور خلیل زاده 
و منزوی در استقلال

مدیرعامل استقلال می گوید اس��ماعیل خلیل زاده و 
کامران منزوی همچنان در هیأت مدیره این باشگاه حضور 
دارند. در چند روز گذش��ته، وضعیت هیأت مدیره باشگاه 
استقلال دست خوش مسائل مختلفی شده و گمانه زنی های 
متنوعی درباره اعضای آن مطرح می شود. در همین رابطه، 
احمد سعادتمند، مدیرعامل باشگاه استقلال در گفت وگو 
با ایس��نا، اظهار کرد: آقایان اسماعیل خلیل زاده و کامران 
من��زوی همچنان در هیأت مدیره باش��گاه حضور دارند و 
ب��ه عنوان اعضای هیأت مدیره به کار خود ادامه می دهند. 
با وجود صحبت های مدیرعامل استقلال، باید دید نتیجه 
این اظهارت متقابل به کجا خواهد رس��ید و کدام جبهه 
بالاخ��ره حرف خود را به کرس��ی می نش��اند. آیا کامران 
منزوی و اس��ماعیل خلیل زاده به استقلال بازمی گردند یا 
قرار اس��ت اتفاقات دیگری برای هیات مدیره استقلال رخ 
دهد. مدیرعامل استقلال خاطرنشان کرد: آقای خلیل زاده 
برای باش��گاه استقلال زحمت کش��یده اند و همچنان در 
هیات مدیره استقلال حضور دارند. ایشان درگیر آلام و تاثر 
از دست دادن همسرشان هستند و خودشان چندین روز 
در قرنطینه بودند و فشار زیادی به ایشان وارد شده است. 
ایشان در 2 سال گذش��ته زحمات زیادی برای استقلال 
متحمل شده اند و من به عنوان مدیرعامل استقلال اعلام 
می کنم ما به وجود ایشان در هیات مدیره نیاز داریم و آقای 
خلیل زاده چون عاش��ق استقلال هستند، به کارشان در 

هیات مدیره ادامه خواهند داد. 

بوفون ۲ سال دیگر در یوونتوس می ماند
 دروازه بان ایتالیایی برای تمدی��د قرارداد با یوونتوس

به توافق رسید. به نقل از آ.اس، جان لوئیجی بوفون با وجود 
س��ن بالایی که دارد هنوز حرف های زیادی برای گفتن 
در جه��ان فوتبال دارد. او چند روز پیش اعلام کرد هنوز 
از فوتبال خداحافظی نکرده اس��ت چون احساس خوبی 
دارد. اکنون مشخص شده بزودی قراردادش با یوونتوس 
تمدید می شود. در ایتالیا اعلام کرده اند دروازه بان ایتالیایی 
و آندرا آنیلی )رئیس باشگاه یوونتوس( هفته گذشته در 
این رابطه به توافق رسیده اند. آنها که به خاطر بحران کرونا 
در قرنطینه به س��ر می برند با تماس تلفنی به این توافق 
رسیده اند. بوفون که قراردادش با یوونتوس سی ام ژوئن به 
پایان می رسد قبول کرد یک سال دیگر آن را تمدید کند 
و در بند اضافه می تواند تا ۴۴ سالگی از دروازه تیم تورینی 
حفاظت کند. تنها امضای قرارداد باقی مانده است که او 

باید تا پایان بحران کرونا در ایتالیا صبر کند.
دروازه بان ۴2 ساله همچنان درون دروازه می درخشد. 
او در این فصل اغلب نیمکت نشین بود اما عملکردش به 
 عنوان ذخیره شزنی قابل قبول بود. او در 7 بازی سری آ،
3 بازی جام حذفی ایتالیا و یک دیدار لیگ قهرمانان اروپا 

به میدان رفت. 

برگزاری جام  جهانی تالو به سال ۲۰۲۲ 
موکول شد

به گزارش روابط عمومی فدراس��یون ووشو، مسابقات 
جام جهانی تالو قرار بود پاییز امس��ال در ژاپن برگزار شود 
که به دلیل وضعیت سخت حاکم بر این کشور در راستای 
شیوع گسترده ویروس کرونا، این رقابت ها لغو و به زمان 

دیگری موکول شد. 
فدراسیون ووشوی ژاپن درخواست تعویق این رویداد را 
ارائه کرد که با موافقت اعضای هیأت رئیسه فدراسیون جهانی 
همراه شد. با این اوصاف، جام  جهانی تالو به سال 2۰22 
موکول شد و ژاپن همچنان میزبان رویداد فوق خواهد بود. 

سقوط پینگ پنگ بازان ایران
در رنکینگ جدید فدراسیون جهانی

پینگ پنگ ب��ازان ایران در رده بندی جدید فدراس��یون 
جهانی سقوط کردند. به گزارش ایسنا، فدراسیون جهانی 
تنی��س روی میز با وجود اینکه اع��لام کرده بود رنکینگ 
بازیکنان به دلیل لغو مس��ابقات به روز نمی شود، رنکینگ 
جدید را اعلام کرد. فدراسیون جهانی تنها رنکینگ ماه مارس 
را اعلام نکرد و رنکینگ ماه آوریل بازیکنان منتشر شد. بر 
اساس این رنکینگ، نوشاد عالمیان 12 پله و نیما برادرش 
21 پله سقوط کردند. ندا شهسواری نفر اول بانوان نیز ۶ پله 
سقوط کرد. تنها نوید شمس در رنکینگ زیر 15 سال موفق 

شد جایگاه نهم خود را در جهان حفظ کند.

اخبار

ورزشی

مرد طلایی وزنه ب��رداری المپیک و جهان با توجه به تعویق 
المپیک 2۰2۰ توکیو می تواند با خیالی آسوده و در زمان کافی به 

روند درمانی خود بپردازد.
سهراب مرادی س��ال گذشته به دلیل مصدومیت نتوانست 
تمرینات ایده آل خود را انجام دهد و به جای تلاش برای آماده سازی 
در سالن تمرینات، مدام در کلینیک های پزشکی مختلف در ایران 

و آلمان مشغول درمان بود.
به هر حال مصدومیت کتف مصدوم مرادی رفته رفته با اقدامات 
ویژه پزش��کی و درمانی برطرف شد و سرانجام او توانست اواخر 
سال گذشته به رغم از دست دادن رقابت های جهانی، در مسابقات 
قهرمانی غرب آسیا به میزبانی امارات روی تخته برود و با 3 مدال 

طلا قهرمان دسته ۹۶ کیلوگرم شود.
البته دغدغه های سهراب مرادی برای حضور و درخشش در 
المپیک 2۰2۰ توکیو همچنان ادامه داشت و او باید در فرصت 
باقی مانده تا این رویداد بزرگ، به 1۰۰ درصد آمادگی می رسید. 
در این وضعیت مصدومیت کتف او هم کاملا برطرف نشده بود و 
همین موضوع از نظر روحی و روانی در روند تمرینات او تاثیر داشت.
به هر حال ش��یوع ویروس کرونا و س��پس تعویق بازی های 
المپیک توکیو باعث ش��د فرصتی 17 ماهه تا حضور س��هراب 
مرادی در المپیک به دست آید و حالا این قهرمان بااخلاق و ارزنده 

وزنه برداری المپیک و جهان می تواند بخوبی خودش را آماده کند.
بدین ترتیب باید امیدوار بود سهراب بتواند در فرصت باقی مانده 
تا المپیک به ش��رایط ایده آل و مطلوبی دست یابد و سال آینده 
به عنوان یکی از شانس های کسب مدال طلای ایران در توکیو 

روی تخته برود.
کمک هزینه مرادی پرداخت شد ■

از سوی دیگر دبیر کمیته ملی المپیک تعویق بازی های 
المپیک را برای ورزشکاران ایرانی یک فرصت دانست و گفت: 
ب��ا توجه به مصدومیت برخی ورزش��کاران، تعویق المپیک 
فرصت مناس��بی برای ریکاوری آنها پیش آورد. کیکاووس 
س��عیدی درباره به تعویق افت��ادن المپیک 2۰2۰ گفت: به 
تعویق افتادن المپیک از 2 منظر برای ما فرصت محس��وب 
می ش��ود؛ نخست اینکه ورزش��کارانی مانند حسن یزدانی، 
س��هراب مرادی و حمیده عباسعلی به دلیل آسیب دیدگی 
نیاز به ریکاوری داشتند و تعویق المپیک این فرصت را برای 
آنان به وجود آورد. از طرف دیگر ما زمان بیشتری برای کسب 
سهمیه های دیگر به دس��ت آوردیم. وی درباره هزینه های 
درمانی ورزش��کاران مصدوم، تصری��ح کرد: در بحث هزینه 
درمانی، س��هراب مرادی در 2 مرحله به آلمان اعزام ش��د و 

کمک هزینه ارزی این ورزشکار را پرداخت کردیم.

دروازه بان سابق تیم ملی فوتبال ایران گفت: در 15 سالی 
که در تیم  ملی بودم همیشه سعی کردم بهترین باشم؛ از 
زم��ان آقایان دهداری و پروین تا جام های جهانی س��عی 
کردم همیشه بازی های من در ذهن مردم بماند. احمدرضا 
عاب��دزاده در گفت و گو با برنامه ورزش و مردم درباره اینکه 
در این ایام کرونایی چه برنامه ای دارد، اظهار داش��ت: این 
اتفاق برای کل دنیا افتاده و کرونا باعث شده همه مراعات 
 کنند. به امید خدا همه کسب و کارهای ما به شرایط عادی

 بازگردد.
گلر اسبق تیم  ملی درباره اینکه کدام خاطره برای همیشه 
در ذهن او مانده اس��ت، گفت: خاطرات زیادی دارم، در 15 
س��الی که در تیم  ملی بودم همیش��ه س��عی کردم بهترین 
باش��م؛ از زمان آقایان دهداری و پروین تا جام های جهانی 
سعی کردم همیشه بازی های من در ذهن مردم بماند. خدا 
را ش��کر می کنم توانس��ته ام کارهای مثبت و خوبی در این 

سال ها انجام دهم.
وی درباره وضعیت پس��رش امیر در پرتغال تصریح کرد: 
چون اهل مصاحبه نیس��تم هیچ وقت پش��ت او نبوده ام که 
بخواهم تعریف بی دلیل از پس��رم داش��ته باشم. هیچ زمانی 
دنبال این نبودم که او  با اسم من به اروپا و تیم  ملی برسد 

و خودش زحمت کشیده و به اینجا رسیده است. شبکه های 
تلویزیون��ی مختل��ف بازی های امیر را نش��ان می دهند و او 
ه��م به صورت حرفه ای هر روز در این ش��رایط تمریناتش 
را انج��ام می دهد. فکر می کنم ای��ن یک افتخار برای من و 

مردم ایران است.
عابدزاده درباره اینکه ظاهرا وس��ایل شخصی وی را به 
س��رقت برده اند، اظهار داش��ت: جا دارد از نیروی انتظامی 
عباس آباد و کلاردش��ت تشکر کنم که سارقان را دستگیر 
کردند. زمانی که در بازی ایران و چین، حریف را شکست 
دادیم، م��ن تابلویی دریافت کردم ک��ه آن را هم برده اند. 
همچنین پیراهنی داش��تم که برایم ارزش زیادی داش��ت 
که آن را هم به سرقت بردند. متاسفانه تمام خاطرات من 
را از ویلای ش��خصی ام بردند. یک نفر 1۰ روز پیش با من 
تماس گرفت و گفت آیا خاطرات ورزشی ات را فروخته ای 
که من گفتم نه، آنها در ویلای شخصی ام است که گفتند 
یک فردی اینها را آورده و در حال فروشش است. من هم 
به ویلا مراجعه کردم و دیدم 2 قفل بزرگ را شکس��ته اند 
و وسایل را سرقت کرده اند، البته پلیس آنها را گرفته ولی 
خیلی از وس��ایلم که خاطراتم بود را به س��رقت برده اند و 

امیدوارم آنها هر چه سریع تر پیدا شود.

تعویق بازی های المپیک به سود سهراب مرادی شد

دورخیز برای کسب سهمیه
خوشحالم خاطراتم در ذهن مردم مانده است

عابدزاده: دزدها خاطره هایم را به سرقت بردند

فدراسیون کلمبیا با کاهش دستمزد کی روش موافقت کرد
فدراسیون فوتبال کلمبیا بعد از مقاومت های فراوان در نهایت با پیشنهاد کی روش برای کاهش دستمزدش در ایام تعطیلات موافقت کرد. 
به نوشته نشریه »آبولا« چاپ پرتغال، فدراسیون فوتبال کلمبیا بعد از یک ماه از بحران ویروس کرونا و رد پیشنهاد کارلوس کی روش، 
سرمربی خود مبنی بر کاهش دستمزدها، در نهایت این پیشنهاد را پذیرفت. 

ادامه از صفحه اول
... مدتی در بخش مراقبت های ویژه 
بیمارس��تانی در لندن به سر می برد. ضمن آنکه شهروندان 
انگلیس��ی به رغم تغییر استراتژی دولت )و اتخاذ  استراتژی 
فاصله گذاری اجتماعی(، همچنان جانسون را بابت این قصور 
خطرناک و مرگبار در روزهای نخس��ت ش��یوع کرونا مورد 
شماتت شدید قرار می دهند. اصرار جانسون بر اتخاذ استراتژی 
ابتلا و ایمن سازی جمعی، منجر به مرگ هزاران انگلیسی شده 
است. »استفان لوفون« نخست وزیر سوئد نیز همین استراتژی 
خطرناک را اتخاذ کرد و زمانی به خود آمد که هزاران نفر از 

جامعه 1۰ میلیون نفری کشورش به ویروس کرونا مبتلا شده 
و صدها نفر نیز جان خود را از دست داده بودند! صورتبندی 
آنچه در جوامع لیبرالیستی و در دوران شیوع کرونا رخ داده 
چندان دشوار نیست! هر یک از بازیگران غربی در فقدان یک 
»قدرت جمعی«، ناچار شدند در سخت ترین شرایط ممکن 
پس از جنگ دوم جهان��ی، رویکرد یکجانبه گرایانه ای را در 
جوامع اتخاذ کنند که محصول آن را امروز مشاهده می کنیم! 
بدون شک دوران پساکرونا در غرب بسیار پیچیده خواهد 
بود. در س��خت ترین مرحله، دولتم��ردان غربی در آمریکا و 
اروپا مورد عطاب شدید و حتی محاکمه شهروندان خود قرار 

خواهند گرفت. آنها با استناد به داده ها، آمارها و مواضع اولیه 
خود در زمان ش��یوع کرونا نزد افکار عمومی شدیدا محکوم 
خواهند شد. اما این تازه اول ماجراست! شهروندان اروپایی و 
آمریکایی در دوران پساکرونا نه تنها دولت های اروپایی، بلکه 
»نظم لیبرالی کاذب« موجود در کشورهای شان را به چالش 
خواهند کشید. شهروندان اروپایی هم اکنون بخوبی می دانند 
»مدیریت بحران ناشی از شیوع کرونا« از دست همه احزاب 
اروپایی اعم از سوسیال- دموکرات و محافظه کار خارج بوده 
و تنبیه دولت های حاکم و سپردن قدرت به احزاب مخالف 
)ب��ه عنوان تنبیهی ب��رای ناکارآمدی دولت ه��ای فعلی در 

مواجهه با بحران(، اصل ماجرا را تغییر نمی دهد. در ماورای 
خشم ش��هروندان اروپایی، شاهد ایجاد دیالکتیکی جدید و 
تعیین کننده میان طرفداران »لیبرالیسم نوین« و منتقدان 
و مخالفان آن خواهیم بود؛ لیبرالیس��می که در سختگیری 
علیه شهروندان اروپایی و وضع قوانین فوری علیه شهروندان 
از هیچ گون��ه تلاش��ی فروگذار نمی کند ام��ا زمانی که وارد 
مناسبات »داخل قدرت« می شود، به یک »ساختار منعطف« 
و »شکننده« تبدیل می شود. متعاقب شکل گیری این منازعه 
پایدار، بس��یاری از مفاهیم پسینی و ترکیبی مانند »دولت/ 
ملت« و »حقوق شهروندی«  نیز دچار دگردیسی خواهد شد.

نقاب لیبرال ها افتاد
نکته

   ابتدا درباره فس�خ قرارداد ناگهانی فدراسیون والیبال با 
کولاکوویچ، سرمربی تیم ملی صحبت کنیم. خود این مربی 
گفته این فسخ قرارداد ربطی به مسائل فنی ندارد؛ نظر شما 

در این باره چیست؟
وقتی خود مربی می گوید، حتما فنی نبوده است اما در کل 
باید ببینیم هزینه هایی را که برای مربیان خارجی می کنیم 
می توانیم تأمین کنیم یا نه. چون ما یکس��ری محدودیت ها 
در کش��ور به دلیل تحریم ه��ای ظالمانه آمریکا برای انتقال 
پ��ول داریم. از طرفی ما مربیان توانمندی در کش��ور داریم 
که می توانیم از آنها اس��تفاده کنیم. من فکر می کنم آقای 
داورزن��ی تجربه خوبی دارد و می تواند از کمیته فنی، هیأت 
رئیس��ه فدراسیون و... کمک بگیرد تا بهترین تصمیم برای 

تیم ملی کشورمان گرفته شود.
    ب�ه هر ح�ال کولاکوویچ عملکرد ب�دی در تیم ملی 

ما نداشت. 
آقای ولاسکو هم در تیم ملی ما خوب کار کرد اما چرا رفت؟ 
او به خواست خودش رفت تا به تیم ملی کشورش کمک کند. به 
هر حال ما هم باید بر اساس سیاست ها و داشته های کشورمان 
مربی انتخاب کنیم. قطعا آقای داورزنی صلاح دانسته که قرارداد 
این مربی را فسخ کند و دلایل و توجیه هایی هم برای خود دارد. 

   البته انتقادی هم به کولاکوویچ می شد، آن هم اینکه او 
توجهی به جوانگرایی و ساخت نسل جدید نداشت. 

به این دلیل بود که این مربی در 2 س��الی که س��رمربی 
تیم ملی بود، فدراس��یون مدیر ثابتی نداشت. وقتی رئیس 
فدراس��یون بداند تا ۴ س��ال آینده صندلی اش را به کس��ی 
نمی دهن��د، برنامه ریزی کوتاه م��دت و بلندمدت می کند و 
می تواند خواس��ته هایش را به مربی انتق��ال دهد. این ایراد 

وجود داشت که مدیر ثابتی نداشتیم. 
   شانسی که والیبال ما بعد از اخراج مربی اش آورد این بود 
ک�ه المپیک به تعویق افت�اد اما با این حال با توجه به زمان 

کم تا شروع این رقابت ها، زمان این تغییرات درست بود؟
ببینید! یک موضوعی را به شما بگویم؛ مربی در بخشی از 
موفقیت های یک تیم تأثیرگذار است. مربی های تراز اول دنیا 
در کشورهای جهان سومی 3۰ درصد می توانند تأثیر داشته 
باشند. حالا همین مربیان در کشورهای پیشرفته تنها 1۰درصد 
تأثیرگذارند. وقتی ساختارها درست باشد، مربی می تواند موفق 
ش��ود. آیا مربی بزرگی مثل ولاس��کو می تواند در کشورهای 
عربی یا پاکس��تان و... موفق شود؟ او حتی در کشور خودش 
هم چندان موفق نبود. بنابراین ساختارها، امکانات و بازیکنان 
خوب یک کشور می توانند به عملکرد مربی کمک کنند تا او 

موفق ش��ود. پس نگوییم مربی بیشترین تأثیر را دارد و مدام 
از او تعریف نکنیم.

   این امکانات را ایران دارد؟
به هر حال بخشی از این امکانات را داشتیم که توانستیم 

موفقیت هایی در والیبال کسب کنیم. 
   حالا که مربی خارجی  تیم ملی با کارنامه خوب اخراج شد، 

بهتر نیست از نیروهای داخلی کمک بگیریم؟
اعتقاد دارم چند مربی خوب داریم که می توانند در سطح 
ملی بیایند و موفق ش��وند. البته بس��تگی به سیاست های 
فدراس��یون دارد. آنه��ا باید به داخلی ها اعتم��اد کنند و با 

برنامه ریزی و حمایت پیش روند. 
   حضور مجدد آقای داورزنی را چطور دیدید؟

آقای داورزنی رقیب من در انتخابات ریاس��ت فدراسیون 
والیبال بود. الان هم مثل برادر من است و حتما به او کمک 
هم خواهم کرد. ایش��ان باید یکسری افراد دلسوز را انتخاب 
کن��د که البته قطع��ا روی آنها ش��ناخت دارد. باید از تمام 

ظرفیت ها استفاده شود تا والیبال ما موفق شود.
   از شما هم کمک  گرفته اند؟

بله! آقای داورزنی از من هم کمک گرفته است اما ایشان 
چه کمک بگیرد، چه نگیرد، ما کنار والیبال خواهیم بود. او فرد 

باتجربه ای است و می تواند مجددا والیبال ما را سر و سامان دهد. 
   تیم ملی والیبال ما نسلی طلایی در این چند سال داشته 
که به هرحال بع�د از المپیک توکیو خیلی از این بازیکنان 
کنار می روند. به نظر شما نسل بعدی هم می تواند ادامه دهنده 

راه این نسل باشد؟
والیبال ما اس��تعداد های زیادی دارد. نوجوانان و جوانان 
ما باید در لیگ و تورنمنت های داخلی مورد اس��تفاده قرار 
بگیرند. اگر این اتفاق بیفتد قطعا نسل خوبی را تحویل تیم 
ملی خواهیم داد. ان ش��اءالله آقای داورزن��ی با برنامه ریزی 

مناسب بتواند این کار را بخوبی انجام دهد. 
   به دلیل شیوع ویروس کرونا لیگ والیبال هم تعطیل شد. 
برخ��لاف فوتبالی ها که خیلی ت��لاش می کنند یا لیگ 
بر گزار شود یا قهرمان را اعلام کنند اما پرونده لیگ والیبال 

ما بسته شد. 
والیبال چون در فضای بسته برگزار می شود و تماشاگران 
هم در این فضا هستند، به همین دلیل تصمیم بر این شد کلا 
پرونده لیگ ۹۸ بسته شود. خیلی از کشورها هم لیگ شان را 
تعطیل کردند و آقای داورزنی هم تازه به فدراسیون آمده بود 
و نیاز بود آرامش به والیبال بازگردد. ان شاءالله با برنامه ریزی 

دقیق تر فصل بعد لیگ را پویاتر برگزار کنیم. 

بهنام محمودی در گفت وگو با »وطن امروز«  از انتخاب جانشین کولاکوویچ در تیم ملی والیبال گفت

یک ایرانی می تواند

شنبه 3۰ فروردین 1399
وطن امروز     شماره ۲9۰4

ب�ا حضور مج�دد محمدرضا داورزنی در فدراس�یون 
والیبال، اولین خانه تکانی او فس�خ ق�رارداد با ایگور 
کولاکوویچ، سرمربی مونته نگرویی تیم ملی ایران بود؛ 
مربی ای که در مدت ۲ سالی که در ایران بود، قهرمانی 
بازی های آسیایی، قهرمانی جام بین قاره ای و سهمیه 
المپیک توکیو را کسب کرد اما یک مرتبه اخراج شد. 
خود کولاکوویچ این فس�خ قرارداد را فنی نمی داند و 
می گوید اعمال فشارها باعث این اتفاق بوده است اما 
داورزنی این امر را کاملا به مسائل فنی ربط می دهد. 
از طرفی لیگ والیبال ایران هم به دلیل ش�یوع کرونا 
تعطیل ش�د تا در این ش�رایط تنها خبری که باید از 
راهروهای فدراس�یون والیبال پیگیر باشیم، انتخاب 
س�رمربی جدید تیم ملی باشد. برای بررسی وضعیت 
حال حاضر والیبال  کش�ورمان، »وطن امروز« با بهنام 
محمودی، کاپیتان س�ابق تیم ملی و پیشکسوت این 

رشته گفت وگو کرده است.

زهره فلاح زاده
خبرنگار ورزشی


